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8. mai 2023 

 

Oppsummering etter beboermøte 3.mai 2023 
 

1. Tett kloakk igjen 

Bare 4 uker etter forrige gang fikk 

vi alarm fra kloakk-pumpene 

igjen. Også denne gangen var 

det propp i avløpet og masse 

våtservietter og tøyfiber som 

hadde tettet den ene pumpa. 

I røret fant de en hale- og hode-

løs dinosaur som tydeligvis hadde forvillet seg ned i do. 

Det er dessverre noen av oss som ikke er nøye nok med å unngå at disse 

tingene havner i kloakken og skaper problem med tette pumper og rør. Det 

koster sameiet store summer å få rengjort og åpnet pumpene hver gang. 

Forslag på møtet: 

- oftere påminnelser, og på flere språk. 

- banke på alle dørene med informasjon om hva dette koster pr leilighet 

 

 

2. Dugnad 
Årets dugnad ble gjennomføres fredag 5 og lørdag 6.mai. 

Camilla ledet for dugnaden som vanlig.  

Det meldte seg 3 kandidater til dugnads- og trivselgruppa: Aina Karlstad, Gerd 

Norunn Gjøsund, Kristin Blomberg 

Det ble sendt ut en egen invitasjon til dugnaden. 

 

3. Vedlikeholdsplan 

Styret har utarbeidet en vedlikeholdsplan med et 5 års perspektiv, slik at vi kan 

forskyve planen med ett år ved hver budsjettbehandling.  

(se siste side) 

 

4. Oppsumering uteområder Solihagen 

Vi informerte om våre tanker rundt oppgradering og videreutvikling av våre 

uteområder.  

• Vi har tenkt at det kan og vil være fornuftig å fjerne hekker langs terrasser 
rundt husene, dette vil spare oss for mye arbeid og vedlikehold. Det vil også 
spare oss for økonomiske ressurser. Hekkene er i dag veldig varierende både 
i kvalitet og størrelse. De står tett inntil gjerdene og dette medfører lett at det 
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vil komme mye grønske på grunn av fuktighet fra plantene. Det kom få 
innsigelser til dette, en mente det ville være trist om vi fjernet alt det grønne, 
men som vi poengterte er dette et tiltak som vil spare oss for ressurser og vi vil 
utarbeide andre muligheter for å få det enda flottere på området vårt. 

• Det store fellesområde med gress ved lekeplassen. Her informerte vi om at vi 
har et ønske om jordforbedring og å skape litt flere soner som gjør området 
mer attraktivt og at det vil bli mulighet for mer «private» områder, dette vil vi 
gjøre med hjelp av flere flyttbare eller stasjonære blomsterkasser. Vi snakket 
om at vi hadde planer om å plante litt blåbær og kanskje andre nyttevekster. 
Vi snakket om å plante et fast juletre. 
Det kom ønske om et epletre og mulighet for kasser med felles urter.  
Det kom innsigelse mot å plante et fast juletre, fordi dette vil medføre at 
området vil bli lite egnet til for eksempel fotball og andre ballspill. 
Det kom ønske om at vi bytter ut de stående rognebærtrærne som ser ut til å 
ha gått dukken med nye. 

• Vi fortalte at vi har vært i samtale med Solveien borettslag og har snakket om 
å fjerne en del av trærne mellom våre tomter. Både Solveien og vi ser 
fornuften og nytten av å gjøre dette. Mye av grunnen til dette er fordi mye av 
det som står der i dag er gammelt og råttent, i vinter falt et tre ned over en bil. 
Det er også veldig rotete og lite forskjønnende. 
Vi sa vi har et ønske om å la de fleste bjørkene stå og erstatte noe av det som 
er der i dag med eventuelt hekkeplanter som blir fjernet på vårt område. Disse 
vil bli i så fall bli plantet nærmere Solveien borettslag 
Det kom tanker om at bjørka er den som kanskje slipper mest sevje og drysser 
mye støv på bilene.  
Gargul tilbød seg å kappe ned og kjøre vekk trærne, hvis han fikk tilgang til en 
henger. Vi har snakket med Engedal som vil påta seg bortkjøring. Han vil etter 
avtale plassere tilhengeren sin hos oss slik a vi kan legge trærne rett i 
hengeren når de felles. 

• Det ble snakk om de små hageflekkene ved inngangspartiene til husene. 
Dette sa vi at vi har tenkt på, men at dette ikke er noe vi vil prioritere i første 
rekke fordi vi har mange andre planer. Vi snakket om at vi har gjort oss noen 
tanker rund disse områdene og at vi ser på alternativer for utbedring her også 
på sikt. Muligens asfalt, steinlegging, heller eller annet. 
 

• Det er kommet tre nye kandidater til Dugnad og trivselsgruppa  
Aina Karlstad, Gerd Norunn Gjøsund og Kristin Blomberg. 
 

• Målet til styret er å forskjønne området, gjøre det enklere å vedlikeholde både 
tomt og bygninger og å skape et hyggelig miljø i vårt boligsameie. 
 

5. Saker fra beboerne 
 

a) Skriftlig forslag fra Tomislaw (epost til styret) – grasflekken ved postkassene 
Hus 7. Dette behandles som sak på styremøte 10.mai og svares ut etter det. 

Hilsen styret 
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Vedlikeholdsplan 2023 - 2027 
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